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Так случилось, что банальная истина о незавершенности войны до похорон 

с почестями ее последнего воина горьким упреком проходит сквозь всю Россию 
ХХ века. И абсолютно уместные по разумности и справедливости доводы о без-
жалостности к людским судьбам слепо поворачивающегося колеса истории не 
избавляют потомков от саднящей горечи вины за утраченную память о предках. 
Тем дороже каждое живое и документальное свидетельство нашей истории, по 
крупицам восстанавливающее, казалось бы, разрушенный храм памяти…

Труд Льва Дембо как одного из основоположников советского медицинского 
законодательства, дошедший до нас в представляемой книге, являет собой ма-
лый элемент той великой мозаики строителей советского государства, без кото-
рой народ не полон… Приятного ознакомления!
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It so happened that the banal truth about the incompleteness of the war before the 

funeral with the honors of its last soldier with a bitter reproach passes through the 
whole of Russia of the XX century. And absolutely reasonable and fair arguments about 
ruthlessness to human destinies of blindly turning the wheels of history do not save 
descendants from the bitterness of guilt for the lost memory of ancestors. The more 
precious is every living and documentary evidence of our history, bit by bit restoring the 
seemingly destroyed temple of memory...

The work of Lev Dembo as one of the founders of Soviet medical legislation, which 
has come down to us in the presented book, is a small element of that great mosaic of 
builders of the Soviet state, without which the people are not complete... Enjoy!
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